
Referat af bestyrelsesmøde 7. oktober 2019 

Formandsposten. 

Vicky peger på Asbjørn. Han har tidligere været formand i anden fodboldklub. Asbjørn vil helst det er en 

som kender historikken i klubben. 

Inge Marie tilbyder, men erkender at hun ikke kender nok til fodboldverden til at bestyre posten. Det vil 

kræve bestyrelsen er med i ryggen og løfter opgaven. 

Der tales om, at det ikke behøver at være en som kender historikken, vi skal skabe vores egen og se frem 

ad. 

Vi prøver at finde relevante emner til næste bestyrelsesmøde. 

Næstformandsposten. 

Sekretærposten. 

Webansvarlig. 

Henning fortsætter som webansvarlig, vil dog gerne af med Facebooksiden – en der vil overtage? 

Kontrakter. 

Karina undersøger hvad der ligger af kontrakter på pige/damesiden. 

Michael gør det på drenge/herresiden 

Forslag til næste møde. 

Martin vil gerne komme med et forslag til budget til næste møde. 

Trine vil gerne komme med et oplæg om opdeling af holdene. Skal vi være en resultat- eller udviklingsklub? 

Medlemmer til bestyrelsen. 

Karina kontakter en forældre til U9 dreng som gerne ville stille op til bestyrelsen men var forhindret på den 

ekstraordinære generalforsamling. Han tilbydes plads i bestyrelsen. 

Eventuelt. 

Tavshedspligt. Denne skal overholdes. Det er vigtigt at forældre, trænere og spillere kan komme til 

bestyrelsen og vide det ikke kommer videre. 

Næste møde afholdes mandag den 21. oktober 2019 kl. 19.00 i HG Klubhus. 

 


